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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Řádná zasedání zastupitelstva obce se konají každý měsíci, střídavě ve všech třech obcích. Rozpis a čas bude upřesněn po ustavující 

schůzi. Informace budou moci občané najít na internetových stránkách obce a před každým zasedáním budou informováni 
obecním rozhlasem.

31. 10. 2018  

od 18:00
Veřejná ustavující schůze nového zastupitelstva, sál místního pohostinství ve Vlkanči  

ZPRÁVY Z OBCE

SLOVO STAROSTY
Vážení spoluobčané.
Po 12 letech opouštím funkci starosty obce a předávám pomyslné žezlo mladší generaci.
Jako každý hospodář, tak i já se musím ohlédnout za uplynulým obdobím. Přebírali jsme vedení obce s cca 12 
mil. dluhem. Nyní budeme obec předávat s dluhem 409 tis.a to jsme si ještě další 4 mil.vzali úvěr na dokončení 
kanalizace. Ale i když jsou peníze velice důležité, věřím, že existuje celá řada takových lidských vlastností a po-
vah, na kterých se dá dobře stavět.  Čím bychom byli, kdybychom se nemohli o nikoho opřít. Jsem velice rád, jak 
dobře pracují místní spolky. Ať jsou to hasiči, myslivci, tělovýchova, chovatelé, SPOZ, ale i škola a školka. A oprav-
du všem patří veliký dík za to, že máme naši vesnici tam, kde je, že se tu stále něco děje, že vesnice žije svým 
krásným životem a že se sem lidé nejdou jenom vyspat. To mě opravdu velice těší.
Říkám si, že jsem měl asi veliké štěstí na spolupracovníky. 
Paní Marcela Němcová, které patří obrovský dík za to, že je na tom naše vesnice tak dobře. Dokázala nejen uhlí-
dat všechny finanční transakce, ale ještě k tomu vést další a další agendy, bez nichž se úřad neobejde. Opravdu 
převeliký dík za vše, Marcelko.
Pan Václav Prášek, jediný zaměstnanec obce, člověk, který vždy dokázal vyřešit celou řadu problémů, které se 
stále dějí a které přináší život.  Václave, veliký dík i tobě.
Paní Marie Zelená ve funkci místostarostky mě velice ochotně pomáhala, ale i zastupovala na různých jedná-
ních, kterých jsem se nemohl účastnit. Maruško, i tobě patří veliký dík za všechno.
Možná, že si někdo z vás řekne, vždyť za to byli zaplaceni. Ano byli, ale oni si navíc brali práci ještě domů a po 
večerech nebo o víkendech na tom pracovali a to již nikdy placeno nebylo.
Poděkování patří také panu Josefu Hazukovi a Václavu Zemanovi za jejich příkladnou spolupráci v Přibyslavicích 
a Kozohlodech. Dále i vám jednotlivým občanům, kteří jste přicházeli na úřad s různými nápady, kde by se moh-
lo něco vylepšit.
Přehled našich akcí za poslední 4 roky je na jiné straně v tomto Zpravodaji. Myslím si, že se nemusíme stydět za 
to, co se nám podařilo, ale jsem si moc dobře vědom toho, že práce tu je stále dost a dost. Věřím, že další zastu-
pitelé, kteří přijdou za námi, se s tím dokáží poprat a že naše vesnice budou i dále vzkvétat.

(Stanislav Pavlas, starosta)
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VÝSLEDKY VOLEB DO OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

VYSAZENÍ PAMÁTEČNÍCH LIP
U příležitosti oslavy 100.výročí založení naší republiky budou ve všech třech obcích vysazeny památeční lípy.

Ve Vlkanči dne 28.10.2018, sraz ve 14:00 na návsi u ZŠ, se svým programem vystoupí děti základní školy.

V Kozohlodech dne 27.10.2018, sraz ve 14:00 u Obecního dmu, odtud se odebereme k místu výsadby. Po skončení 
akce zvou členové SDH Kozohlody všechny přítomné na vepřové hody do Obecního domu.

V Přibyslavicích dne 27.10.2018, sraz v 17:00 u místního pohostinství, po vysazení lípy bude položen pamětní věnec 
k pomníku padlých. Poté jsou všichni srdečně zváni do pohostinství na posezení s pohoštěním.

Kandidátní listina Kandidát
Navrhující strana Pol. příslušnost

číslo Název Počet 
hlasů příjmení, jméno, tituly Věk

1 Křesť. demokr. unie-Čs. str. lid. 216 Klaus Josef 57 KDU-ČSL BEZPP

1 Křesť. demokr. unie-Čs. str. lid. 178 Cempírková Jaroslava Mgr. DiS. 34 KDU-ČSL BEZPP

1 Křesť. demokr. unie-Čs. str. lid. 134 Vágner Václav 42 KDU-ČSL BEZPP

2 Komunistická str. Čech a Moravy 224 Novák Oldřich 49 KSČM BEZPP

3 Česká str.sociálně demokrat. 114 Semrádová Bohumila Ing. 45 ČSSD BEZPP

3 Česká str.sociálně demokrat. 109 Špalek Vincent Ing. 53 ČSSD BEZPP

4 NEZÁVISLÍ PRO CELOU VLKANEČ 209 Altmann Josef 42 NK BEZPP

4 NEZÁVISLÍ PRO CELOU VLKANEČ 186 Kořínek Luboš Mgr. 43 NK BEZPP

4 NEZÁVISLÍ PRO CELOU VLKANEČ 93 Nováková Martina 46 NK BEZPP

VLKANEČ KOZOHLODY PŘIBYSLAVICE

Počet zapsaných voličů 322 130 59

Počet voličů, kteří se účastnili voleb 247 91 34

Volební účast v % 76,71 % 70, 00 % 57,63 %

Platné hlasy 1994 761 290

Počet hlasů pro KDU-ČSL 787 88 50

Počet hlasů pro KSČM 413 83 78

Počet hlasů pro ČSSD 112 457 97

Počet hlasů pro NEZÁVISLÉ 682 133 65

Ještě několik zajímavých čísel, která Vám přiblíží, jak naši občané v jednotlivých obcích volili:

BILANCE UPLYNULÉHO VOLEBNÍHO OBDOBÍ 2014-2018
Vážení občané, předkládám rekapitulaci toho, co se nám podařilo za poslední 4 roky:

Rok 2015
• Zateplení objektu ZŠ a změna topného systému 3.640.670,-Kč
  (z toho dotace činila 2.045.389,-Kč)
• Oddrenážování budovy ZŠ a zpevnění základů 386.625,-Kč
• Oprava Obecního domu v Kozohlodech 21.931,-Kč
• Oprava účelové komunikace u Kocandy 96.899,-Kč
• Výměna oken obecních budov pošty Vlkaneč, knihovny Přibyslavice a Kozohlody 80.110,-Kč

Rok 2016
• Oplocení okolo základní školy 278.000,-Kč
• Fasáda přístavků u budovy ZŠ 47.400,-Kč
• Oprava stávajícího živičného povrchu komunikace v Kozohlodech (na Malé Straně) 567.087,-Kč
       (z toho dotace činila 470.193,-Kč)
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• Kontejnerové stání a vjezd k Obecnímu domu v Kozohlodech 170.055,-Kč
• Výměna oken a vchodových dveří budovy OÚ Vlkaneč 125.652,-Kč
• Výměna vchodových a balkónových dveří budovy MŠ 58.349,-Kč
• Oprava obchodu v Přibyslavicích, výměna střešní krytiny a opravy zdiva 242.620,-Kč
• Oprava místní komunikace ve Vlkanči před nádražím 926.552,-Kč
         (z toho dotace činila 425.161,-Kč)
Rok 2017
• Odbahnění rybníku v Kozohlodech 1.330.516,-Kč
        (z toho dotace činila 1.064.000,-Kč)
• Odbahnění rybníka ve Vlkanči 420.000,-Kč
• Přístřešek u OD v Kozohlodech 61.226,-Kč
• Dětské hřiště v mateřské školce 177.000,-Kč
• Oprava hospody a obchodu v Přibyslavicích 62.000,-Kč
• Oprava místní komunikace ve Vlkanči za tratí 774.646,-Kč
            (z toho dotace činila 387.323,-Kč)
• Elektro přípojky ke stavebním parcelám1 55.000,-Kč

Rok 2018
• Oprava komunikace okolo ZŠ 1.část 1.029.186,-Kč
  (z toho dotace činila 357.618,-Kč)
• Oprava komunikace okolo ZŠ 2.část 1.097.062,-Kč
• Vodovod a kanalizace ke stavebním parcelám 4.297.000,-Kč
• Vodovodní přípojky ke stavebnímparcelám 239.223,-Kč
• Kanalizační přípojky ke stavebním parcelám 153.912,-Kč
• Příspěvek na opravu kostela ve Vlkanči 100.000,-Kč
• Příspěvek na opravu kostela v Přibyslavicích 100.000,-Kč
• Nákup pozemku, tzv. pešuněk 101.000,-Kč
• Veřejné osvětlení ke stavebnímparcelám 363.219,-Kč
• Zpevněné plochy u kostela v Kozohlodech 368.145,-Kč

Utratili jsme určitě dost peněz, ale jsem přesvědčený, že kus práce je za námi vidět. Nepopírám, ne vždy se vše podařilo tak, 
jak jsme chtěli udělat.

(Stanislav Pavlas, starosta)

(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis z 8. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11.7.2018 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie
Omluvení zastupitelé: Klaus Josef
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Špalek Vincent
Přítomní občané: 3

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít dodatek č.1 ke smlouvě o převodu investorství se společností VHS Vrchlice Maleč.
- Předložit návrh smlouvy o vyrovnání. 
- Uzavřít smlouvu na zřízení věcného břemene na pozemku p.č.548/1 v k.ú. Tunochody. 
- Uzavřít s firmou Vladimír Novotný, Ronov nad Doubravou SoD na akci „Vlkaneč - oprava části místní komunikace 2c“ za cenu 

1.029.186,-Kč vč.DPH.
- Uzavřít SoD na realizaci vodovodních a kanalizačních přípojek ke stavebním parcelám v lokalitě za Kovařákem se společností 

Rokos Stavby s.r.o. za cenu 407.550,-Kč bez DPH. 
- Uzavřít SoD na dodávku a pokládku žulových kostek na akci „Zpevněné plochy u kostela v Kozohlodech“ s firmou Lom Matula 

Hlinsko a SoD na ostatní stavební práce s firmou Zednictví Šemík dle předložených cenových nabídek.

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

NAŠI OSLAVENCI

Pavlas Václav
70 let

Venclák Václav  
75 let

Běhounek Karel
70 let

Löwy Ladislav
70 let

Zápis z 9. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 8. 8. 2018 – Kozohlody
Přítomní zastupitelé: Pavlas Stanislav, Zelená Marie, Klaus Josef, Volenec Jiří, Špalek Vincent, Kořínek Bohuslav, Pavlas Václav
Omluvení zastupitelé: Semrádová Bohumila, Novák Oldřich
Zapisovatel: Zelená Marie
Ověřovatelé zápisu: Volenec Jiří, Klaus Josef
Přítomní občané: 17
Zastupitelstvo obce ukládá:
Na tomto zastupitelstvu nebyly uloženy žádné úkoly.

Zápis z 10. schůze mimořádného zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 22.8.2018 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Klaus Josef, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek 
Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Špalek Vincent
Přítomní občané: 3
Zastupitelstvo obce ukládá:
-   Uzavřít dohodu o narovnání se společností Energie Pro.

Zápis z 11. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 12.9.2018 v Přibyslavicích 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent 
Omluvení zastupitelé: Zelená Marie, Volenec Jiří (přišel v 18:20)
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu: Kořínek Bohuslav, Špalek Vincent
Přítomní občané: 13
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Poskytnout dar ve výši 3000,-Kč obci Prameny.
- Zveřejnit záměr obce Vlkaneč na prodej 70 ks betonových pražců.
- Provést výběrové řízení na zhotovitele akce „Odkananalizování obce Přibyslavice prostřednictvím realizace soustav 

domovních čistíren odpadních vod”.
- Podat žádost o dotace na odbahnění a opravu tří obecních rybníků Polňák, Pražák a Kocanda. 
- Uzavřít SoD s firmou V&M Novotný-sdružení Ronov nad Doubravou na II. část opravy komunikace kolem ZŠ ve Vlkaneči za 

cenu 1.031.175,-Kč vč. DPH.
- Realizovat akci „Zpevněné plochy u kostela ve Vlkanči“ v r. 2018. 

(Bohumila Semrádová, Kozohlody)

Milí občané,
v uplynulých třech měsících jsme písemně blahopřáli p. Martínkovi R., p. Holubovi K., p. Poklopové D., p. Adamcovi Z., p.Hájkové I..
Životní jubileum s námi oslavili p. Běhounek K., p. Pavlas V., p. Löwy L., p. Venclák V..

Přejeme všem oslavencům pevné zdraví a životní pohodu.
(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)
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ZŠ a MŠ VLKANEČ (Základní škola a Mateřská škola)

O prázdninách jsme si užili horkých let-
ních dnů i koupání a nyní nás čekají opět 
povinnosti. Dne 25. 8. se někteří žáci zú-
častnili tradičních „Dožínek“. Pod vede-
ním p.učitelky Mgr. Altmannové zatanči-
li dva dobové tance na oslavu prvního 
prezidenta T. G. Masaryka.
V pondělí 3. září 2018 byl slavnostně 
zahájen nový školní rok v ZŠ a MŠ.  „Za-
zvonil zvonek a školní rok začal“. Paní 
ředitelka Mgr. Marcela Formánková za-
hájila nový školní rok 2018-19. Krásné 
slunečné počasí vtisklo úsměvy do tváří 
školáků, rodičů i pedagogů. Do I. třídy 
nastoupilo letos 8 nových prvňáčků. Při-
vítala je paní ředitelka. Poděkovala rodi-
čům za důvěru vloženou v naši školu. 
Zážitky z prázdnin jsou již tradiční sou-
částí prvního školního dne. Po krátkém 
povídání dostali prvňáčci i jejich rodiče 
první úkol – poznat pohádkovou posta-
vičku nakreslenou na kartičce a najít si 
druhého hrdinu z pohádky, ke které pat-
ří. Nebylo to úplně snadné, ale všichni 
zvládli svůj úkol na výbornou. Druhým 
úkolem byly puzzle, které skládaly děti 
– obrázek ze zoo a letní louka. Pokud ně-
kdo zapochyboval, tak jen na krátkou 
chvilku, každý prvňáček sklidil zaslouže-
ný potlesk. Obě paní učitelky popřály 
všem dětem, aby se jim ve škole dařilo, 
chodily do ní rády a měly kolem sebe 
dobré kamarády. Přání k rodičům je, aby 
měli ze svých dětí radost. Tím byl první 
školní den slavnostně ukončen. A teď už 
hurá do nové práce, objevování nepo-
znaného a těšení se ze společně proži-
tých okamžiků každého dne. 

Pedagogický sbor pracuje 
od 1. 9. 2018 ve složení:
Mgr. Marcela Formánková - ředitelka 
ZŠ a MŠ
Mgr. Dagmar Altmannová - zástupce 
a učitelka ZŠ
Irena Kratochvílová – vychovatelka ŠD
Olga Jonášová -  učitelka MŠ
Lucie Bernatová - učitelka MŠ

Provozní zaměstnanci:
Dana Poklopová - školnice ZŠ
Marcela Mrkvičková - školnice a kuchař-
ka MŠ
Marie Bělohlávková - hospodářka ŠJ
Marcela Němcová – účetní školy

Během měsíce září začaly pracovat 
zájmové kroužky pod vedením Mgr. 
D. Altmannové.
Sportovní kroužek pro chlapce
Tanečně-sportovní kroužek pro děvčata
Angličtina hrou pro malé školáky
Deskové hry pro starší žáky

Organizace vyučování v ZŠ:
I. třída (1. a 3. roč.) 8 + 9 = 17 žáků,
uč. Mgr. M. Formánková
II. třída ( 2.,4. a 5. roč.) 5 + 8 + 4 = 17 
žáků, uč. Mgr. D. Altmannová
Ve všech ročnících se vyučuje podle 
školního vzdělávacího programu „Jen si 
děti všimněte, co je krásy na světě…“
Žáci ZŠ mají k dispozici při výuce 10 PC a 
2 interaktivní tabule s připojením k in-
ternetu. Během výuky na nich plní úkoly 
ve vzdělávacích programech k jednotli-
vým předmětům. V 5.roč. je povinný 

předmět Informatika s dotací 1 h týdně.
Anglický jazyk je vyučován povinně od 
3.roč., 3 hodiny týdně.
ZŠ a MŠ se zapojila do dotačního pro-
gramu EU Šablony II. – deskové hry, do-
učování žáků, čtenářská pregramotnost 
v MŠ a sdílení zkušeností v MŠ.
Školní družina má zapsáno 18 žáků a 
má svoje prostory v přízemí budovy 
školy. Děti ve ŠD pracují dle ŠVP.
Školní jídelna má kapacitu 50 strávníků. 
V MŠ je přihlášeno 21 dětí ve věku od 3 let.
Celý školní rok nás čeká nejen učení, ale 
také plno tradičních akcí, na které se tě-
šíme a zveme všechny k účasti.
V září byl zahájen plavecký výcvik v 
Kutné Hoře s dotací 10 hod. v každém 
ročníku.
Ve čtvrtek 20. 9. jsme prožili hodinu na 
zámecké hostině s hudbou J. S. Bacha. 
Hudební pořad se nám velmi líbil a do-
zvěděli jsme se plno zajímavostí ze živo-
ta hudebního skladatele.
V říjnu se uskuteční návštěva Dýňové-
ho světa v Nové Vsi. 
Průvod strašidelných světýlek se výji-
mečně uskuteční 1.11.2018.
Na již tradiční akci jste srdečně zváni, 
přijďte se světýlkem i strašidýlkem.

Do nového školního roku 2018/2019 
přeji všem žákům, rodičům i nám uči-
telům hodně úspěchů při práci ve 
škole i při každodenních činnostech. 
Ať máme v novém školním roce hod-
ně „radostných a slunečných dní“, na 
které budeme rádi vzpomínat.

(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

Naši prvňáčci
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ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ A OBČANSKÝCH SDRUŽENÍ

Krásný podzim,
tak se znovu setkáváme po čtvrt roce na 
stránkách našeho časopisu. Doba prázd-
nin a rekordních letních teplot je za 
námi. Vysoké teploty a neskutečné su-
cho nahrávalo požárům, jak v lese, tak i 
na polích. Naštěstí nebyl potřeba žádný 
zásah požárního sboru Vlkaneč.
Naše aktivity se tedy zaměřily na příjem-
nější věci, zejména na okrskové soutěže. 
V neděli 1. 7. 2018 jsme pořádali brigádu 
na místním hřišti ve spolupráci s TJ Sokol 

SDH VLKANEČ
Vlkaneč. Všem zúčastněným děkujeme 
za odvedenou práci.
Dne 14. 7. 2018 jsme se zúčastnili soutě-
že „Putovní pohár starosty Leštiny“, zde 
jsme obsadili krásné třetí místo.
25. 8. 2018 Obecní úřad Vlkaneč pořádal 
Slavnosti dožínek. Naše požární auto a 
požární technika zaujaly hlavně děti.
2. 9. 2018 se v myslivecké klubovně „Dia-
na“ konalo posezení členů SDH. Akce se 
velmi vydařila, díky skvělé atmosféře a 
pečenému čuníkovi, i přestože nám po-

časí moc nepřálo.
15. 9. 2018 se v Kozohlodech konalo ka-
ždoroční „Babí léto“, kterého jsme se 
také zúčastnili.
Posvícenská zábava se pro trvale malou 
účast bohužel nekonala.
V prosinci 2018 zvu všechny členy SDH 
na výroční členskou schůzi, kde si poví-
me, co nás čeká příští rok.
Příjemně prožité podzimní dny přeje 
SDH Vlkaneč.

(Michaela Časarová, Vlkaneč)

SDH KOZOHLODY
Cyklovýlet
 Horká letní sobota 7.července byla ve 
znamení našeho letošního výletu na ko-
lech. Tentokrát s podtitulem „Za horníky a 
svatou Barborkou“ se nás 15 cyklistů po 
osmé hodině ráno vydalo směr Kutná 
Hora. V Kutné Hoře jsme si prohlédli 
chrám svaté Barbory a panoráma města a 
po krátkém odpočinku se přesunuli do 
Nových Dvorů na plánovaný oběd. Dobře 
posilněni jsme se vypravili směrem na 
Chotusice na zpáteční cestu. I přes čerstvý 
protivítr jsme všichni živí a zdraví dorazili 
na základnu v Obecním domě, kde bylo 
připravené občerstvení a proběhlo zde i 
zhodnocení celého výletu, který tento-
krát měřil 62 km. Začali jsme též plánovat 
trasu na příští rok.

Tradiční posezení
V sobotu 14. července jsme opět připravi-
li pro členy našeho sboru a občany obce 
tradiční posezení spojené s opékáním 
masa. Posezení se uskutečnilo na dvoře 
Obecního domu a zúčastnilo se ho 45 lidí.

Hasičské babí léto
V sobotu 15.září jsme opět uspořádali 
soutěžní odpoledne pro hasiče našeho 
okrsku. Účelem této akce bylo nejen se-
tkání hasičů okrsku, ale i prověření připra-
venosti jednotlivých sborů v různých čin-
nostech. Soutěž se skládala ze dvou 
disciplín a oba časy se sčítaly. První disci-
plína byla vyloženě hasičská, a bylo to 
sání vody z přírodního zdroje. Druhá disci-
plína začínala překonáním 10m úseku na 
trojlyžích, pak následovalo nasednutí na 
loďku a slalomové překonání rybníka, na-
ložení břemene, zpáteční slalom, vysed-
nutí z loďky a doběhnutí do cíle. Soutěž-
ního odpoledne se zúčastnilo 6 sborů 

našeho okrsku a hasiči a hasičky z Frydna-
vy. Po skončení soutěžních disciplín bylo 
provedeno vyhodnocení a první tři sbory 
dostaly věcné ceny a vítězná družstva zís-
kala navíc putovní poháry.
Ženy: 
1. SDH Kozohlody 
2. SDH Frydnava

Muži: 
1. SDH Kozohlody
2. SDH Šebestěnice
3. SDH Frydnava 

Plánované akce:
13.10.
Posvícenská taneční zábava, hraje Uni-
versum

23.11.
Výroční valná hromada
1.12.
Postavení a slavnostní rozsvícení vánoční-
ho stromu
22.12.
Předvánoční procházka
31.12.
Silvestrovské posezení

Na všechny tyto kulturní akce jste 
všichni srdečně zváni.

(František Klečák, Kozohlody)

Vítězné družstvo žen SDH Kozohlody
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SDH  PŘIBYSLAVICE
Akce SDH Přibyslavice
Dne 13. července navštívili dva členové našeho sboru pana Václava Pavlase, popřáli mu k 70. narozeninám a předali dárkový balíček.
Akce Hasičské babí léto v Kozohlodech, která se konala 15.září, se účastnilo i několik členů našeho sboru. Děkujeme pořadatelům za dob-
rou přípravu.

Starosta sboru SDH Přibyslavice děkuje zastupitelstvu za pozvání na „přátelské posezení“ u příležitosti ukončení volebního období na 
obecním úřadu Vlkaneč, které se konalo dne 27.9.2018 v myslivecké klubovně Vlkaneč.

                                                                                                                   (Venclák Václav,  Přibyslavice)

TJ SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality
Posledním srpnovým víkendem se otevřela 
nová fotbalová sezona. Řady našeho týmu 
rozšířil Adam Havelka, který hrál v minulosti za 
tým dorostu v Tisu.  V současné době je již ode-
hráno pět zápasů. Fotbalisté TJ SOKOL Vlkaneč 
třikrát zvítězili a dvakrát utrpěli porážku. Aktu-
álně mu v tabulce 3. třídy patří 6. pozice.

Stavba pergoly
Během letních měsíců se nám za velké pomoci 
členů hasičského sboru podařilo zastřešit buň-
ky, které slouží k uskladnění stolů a lavic. Všem, 
kteří zde přiložili ruku k dílu, patří velké podě-
kování. Zvláště bychom chtěli poděkovat 
panu P. Kratochvílovi ml. za stavbu pergoly, 
panu J. Štěpánkovi za provedení klempířských 
prací a Panu P. Kratochvílovi st. za pomoc při 
opracování trámů. Ti, kteří na hřiště zavítají, 
uznají, že stálo za to vynaložit hodiny práce a 
úsilí.

Volejbalový turnaj 
I letošní léto jsme uspořádali volejbalový tur-
naj. Zúčastnily se čtyři týmy. Kromě dvou Vlka-
nečských týmů, přijeli volejbalisté  z Golčova 
Jeníkova a Chotusic. Všichni si chtěli užít spor-
tovní dopoledne za krásného slunečného po-
časí. Zvítězit může vždy jen jeden.

1. místo Golčův Jeníkov
2. místo Broskve
3. místo Vlkaneč Pohoda
4. místo Vlkaneč Odpadlíci

První Vlkanečský triatlon
V pátek 28.9.2018 se na místním hřišti uskuteč-
nil první ročník Vlkanečského triatlonu.  17 dětí 
a 7 dospělých se rozhodlo i státní svátek strávit 
aktivně a přijít si zasportovat a zasoutěžit. 
Účastníky, rozdělené do kategorií dle věku, če-
kalo zápolení ve 3 odlišných disciplínách- jízda 
na kole, běh a střelba ze vzduchovky. Všem 
závodníkům se podařilo všechny disciplíny 
splnit a závod zdárně dokončit. Celé zápolení 
provázela příjemná atmosféra, a proto doufá-
me, že se letošní ročník stal základním kame-
nem dalších ročníků.
Výsledky jednotlivých kategorií:
Kategorie 6-10 let: 1. místo - Filip Zelený, 2. 
místo - Jan Novák, 3. místo - Tereza Fílová 
Kategorie 10-15 let: 1. místo - Petr Holý, 2. 
místo - Filip Rajdl, 3. místo - Tereza Zelená
Kategorie 15 a více let - muži: 1. místo - 
Luboš Špitálník, 2. místo - Václav Zelený, 3. mís-
to- Oldřich Novák

Kategorie 15 a více let - ženy: 1. místo - Moni-
ka Nováková, 2. místo - Veronika Halasová, 3. 
místo - Jitka Rajdlová.

Sportovní aktivity pro děti, které probíhaly v 
sobotu dopoledne, jsou pro letošní rok ukon-
čeny. Pokud bude zájem o stolní tenis, budou 
aktivity v zimních měsících obnoveny.

Plánované akce: 
Sauna
 V listopadu na místních kabinách bude v so-
botní podvečery zpřístupněna sauna. Sledujte 
vývěsky, datum bude upřesněn.

Vánoční zábava 25.12.2018
Již tradičně se scházíme 25. prosince na vánoč-
ní zábavě, abychom se ke sklonku roku poba-
vili. Zahraje skvělá kapela PUNC. Všichni jsou 
srdečně zváni.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

Účastníci dětského triatlonu, kategorie 10-15 let

Účastníci dětského triatlonu, kategorie 6-10 let
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Brigády
Tak jako každý rok se začátkem léta uskutečnila brigáda na úklid 
skladu obilí ZD Vysočina Zbýšov. Dále si každý člen MS samostat-
ně nasušil seno na zimní  přikrmování spárkaté zvěře. V nově po-
staveném kontejneru byly zřízeny dva boxy na uskladnění obilí, 
které jsou již obilím naplněny a je připraveno na zimní přikrmová-
ní drobné i spárkaté zvěře. Bažantí zvěř se již od konce léta přikr-
muje.

Rybník Pálov
Na rybníku Pálov byl od 15.dubna do konce prázdnin umožněn 
rybolov pro děti a mládež místních obcí. Plánované rybářské zá-
vody pro dospělé se z důvodu nedostatku vody nekonaly.

MS DIANA VLKANEČ
Střelecká soutěž
V sobotu 22.září se uskutečnila střelecká soutěž na asfaltové holu-
by na střelnici MS Kluky v Nové Lhotě. Na prvních třech místech se 
umístili: 
1. Fukárek Luděk 
2. Volenec Jiří ml. 
3. Jonáš Václav st.

Plánované akce
Myslivecký ples je naplánován na sobotu 19.ledna 2019.

(Vladimír Burian, Vlkaneč)

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Koutek chovatele

Líbí-li se nám to či ne, čas neúpros-
ně letí a příchod podzimní rovno-
dennosti nás upozorňuje na konec 
léta. Slunce se již vydalo na svou 
pouť od rovníku k obratníku Kozo-
roha a po velmi teplém jaru a létu 
všichni vyhlížíme příchod tak tou-
žebně očekávaných srážek.
Nevysychá pouze náš kraj, ale celá 
Evropa a voda se již brzo může stát 

strategickou komoditou. Je asi zbytečné se zmiňovat o důle-
žitosti této kapaliny, která je pro náš život nezbytná a je ob-
sažená téměř ve všem. Narušené proudění ve vyšších vrst-
vách atmosféry přináší klimatické změny a ani ty nejlepší 
odborníci nevědí, zda je to pouze určitě časové periodikum 
nebo zhoršující se nevratný jev. Kdo je alespoň trochu vní-
mavý vidí, jak volně žijící zvířata strádají a ne všechna se do-
káží rychle přizpůsobit.
Stromy mají jiný odstín barvy a bojují o přežití, některé usy-
chají. Nedostatek píce, vyžene jeho cenu a tím pádem bude 
docházet k omezenému počtu kusů v chovech, což se odrazí 
v cenách potravin.
Drůbež již pomalu přepeřila a chovatelé slepic se na toto 
období určitě včas připravili nákupem mladých kuřic, které 
svou snášku překryjí tento neproduktivní čas a čas předvá-
noční, kdy bývá poptávka po domácích vajíčkách největší.
Nezapomínáme na kvalitní a hodnotnou stravu jak mladých 
kuřic, tak ostatní drůbeže, která se na snášku připravuje po 
přepelichání. 
Zkontrolujeme jejich obydlí a provedeme případné opravy 
či vylepšení, důkladně jej vyčistíme. Před zimou je vhodná 
také desinfekce celého chovatelského zařízení. Králíci již 
také ukončili přehazování srsti. Pakliže se rozhodneme k za-
puštění králic, musíme počítat i s tím, že mláďata narozená v 
říjnu a listopadu sice vyběhnou z hnízda dříve, než začne 
opravdová zima, nejsou však vhodná do dalšího chovu, ale 
pouze pro jateční účely. K zapuštění budou ochotné spíše 
mladé králice. Určitě jsme nezapomněli na vakcinaci proti 
králičímu moru a myxematoze.
Mnozí si řeknou: „je sucho a komáři nejsou, je zbytečné vklá-
dat další finanční prostředky do chovu“. Myxematozu sice 
přenáší bodavý hmyz, ale bakterie moru je přenášena vzdu-
chem a přes vlhké sliznice králíků způsobí toto velice nakažli-
vé onemocnění, které není léčitelné (pakliže jedinec onemoc-
ní, vede to vždy k úhynu). Je to na uvážení každého chovatele, 
ale pozdní lítost nad případnou ztrátou je k ničemu.
Včelám jsme již doplnili zásoby do 20 kg (pakliže zimujeme 

ve 2-3 nástavcích o 11 rámcích na míře 39x24). Cukr byl letos 
velice levný, tak nemáme důvod nesmyslně šetřit, raději 
když na jaře něco ze zásob přebývá, než abychom byli v 
březnu či dubnu nuceni složitě zásoby doplňovat. Bývá to 
vždy problematické a včelstva to vždy přibrzdí v rozvoji. Ne-
měli bychom zapomenout odstranit gabonové pásky, které 
by v úle neměli být déle než 4 týdny. Pakliže je neodstraníme 
včas, hrozí, že roztoč Varoa destruktor si vytvoří rezistenci a 
účinná látka, kterou je pásek napuštěn nebude příští rok 
účinná.
Po poklesu denních teplot provedeme zúžení česen a větrá-
ní úlů zajistíme očky v nástavcích. Očka nastavíme na malé 
větrací otvory, aby včely nemohli očky procházet. Pokud je 
dobré počasí, překontrolujeme okolí úlů, aby v blízkosti stěn 
úlů nebylo nic, co by mohlo včely v zimě rušit (třeba větev 
pohybující se ve větru). 
Po ukončení letové aktivity včel upravíme česna proti vnik-
nutí hlodavců, kteří s příchodem nehostinného počasí vyhle-
dávají suchý úkryt s dostatkem potravy, což včelí úl splňuje.
Dle denních teplot provedeme první přeléčení fumigací Va-
riadolem po 10. říjnu (raději později). Mladé matky kladou 
do pozdějšího podzimu, pakliže je v úlu mnoho zavíčkova-
ného plodu, ono léčení je málo účinné, v intervalu 14 ti dní 
provedeme ještě dvě přeléčení. Poslední přeléčení tj. čtvrté 
provádíme kolem Štědrého dne, před zimním slunovratem, 
kdy jsou včelstva bezpečně bez plodu, přesvědčili jsme se, 
že v tuto dobu je léčení téměř 100%. 
Příště něco málo od zimního slunovratu k předjaří a jaru.
Žijeme v mírném pásmu a pravidelné střídaní ročních obdo-
bí přináší změnu a máme se vždy na co nového a krásného 
těšit. Nastávající podzim by měl přinést zmírnění teplot, více 
vláhy a krásný pohled na okolní přírodu, která se oblékne do 
nového, pestrobarevného hávu, les zavoní, tak jak jsme to 
celý předešlý čas necítili, vše se zklidní, veškerá flóra se při-
pravuje na období klidu a zimního spánku, ranní mlhy a čas-
té přízemní mrazíky uspíší opad listí a jako každý rok nás 
překvapí první sněhové vločky. Den se nezadržitelně zkracu-
je, pošmourné počasí nás nutí k nostalgii a častému vzpomí-
nání na čas minulý. Sněhové přeháňky jsou stále častější, až 
sněhová peřina vše překryje a dá okolní krajině jiný, sváteční 
ráz. Věřím, že všichni jsme se dokázali na toto období řádně 
připravit a nezbývá než popřát všem spoluobčanům krásné, 
klidné a ničím nerušené prožití jedněch z nejkrásnějších 
svátků roku a těm naším nejmenším hodně radosti z dárků 
nalezených pod tím nejkrásnějším vánočním stromečkem 
přejí chovatelé…

(Josef Rejnek, Vlkaneč)
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FASÁDA KOSTELA V PŘIBYSLAVICÍCH JE DOKONČENA
Přibližně před rokem jsme se dověděli, že dostaneme dotaci 
z programu Ministerstva zemědělství OCHRANA A ÚDRŽBA 
VENKOVSKÝCH PAMÁTEK. Pan Karel Štros z Golčova Jeníko-
va, který s námi spolupracoval i v minulých letech, nám do-
plnil plány a rozpočet podle podmínek dotace. Začátkem 
tohoto roku pro násIng. Chráska, se kterým rovněž dlouho-
době spolupracujeme, obeslal s nabídkou účasti ve výběro-

vém řízení 4 stavební firmy. Přihlásila se jen Realitní a staveb-
ní - Čáslav. Opravu zahájila firma v červenci 2018 a ukončila v 
září 2018. 22. září se v opraveném kostele konala posvícen-
ská mše svatá, kterou celebroval Mons. Josef Kajnek, světící 
biskup. Po mši svaté jsme se jako tradičně sešli na společném 
posezení v místní hospodě.

(MUDr. Dobromila Lebedová, Přibyslavice)

PŘÁTELÉ KOSTELA SV. VÁCLAVA

Opět jsme do našeho Zpravodaje zařadili již tradiční rubriku, ve které odpovídáme na vaše dotazy přednesené na veřejných zasedáních, 
sdělené jednotlivým zastupitelům nebo zaslané e-mailem na adresu ou@vlkanec.cz.

DOTAZY NA STAROSTU

VÝZVA
Vážení spoluobčané obcí Vlkaneč a Kozohlody,
již dříve jsme vás na stránkách našeho „Zpravodaje č. 1/2015“ infor-
movali, žádali a vyzývali, abyste vy všichni, uživatelé kanalizačních 
sítí v našich obcích, přispěli svým chováním k jejich bezproblémo-
vému provozu. Jednalo se tehdy o to, co se do těchto sítí a čistíren 
odpadních vod (ČOV) z vašich domácností dostává.
Bohužel se poslední dobou, po skončení parného léta a po prvních 
tolik očekávaných deštích, tento problém objevuje znovu. Jen v 
průběhu tohoto krátkého období, zhruba jednoho měsíce, bylo 
nutné na ČOV v Kozohlodech i Vlkanči celkem 8 krát (4x K., 4xV.) 
čistit ucpaná čerpadla. Opět to byly v nich namotané zbytky látek, 
používané na mytí podlah, nádobí či v dílnách a garážích, možná i 
části nepotřebných oděvů, hygienické pomůcky, pleny a pod. Ne-
chce se mi věřit, že tyto předměty někdo do kanalizace vylévá, pří-
padně splachuje úmyslně. Četnost těchto případů je ale v poslední 
době až zarážející. Nemusím snad připomínat, že každý takový 
předmět může způsobit, kromě problému v provozu ČOV, zničení 
čerpadla v lepším případě jeho čištění nebo opravu. S tím vším 
jsou spojené i zvýšené náklady na údržbu, které se následně pro-
mítají i do cen stočného.
Chtěl bych vás touto cestou znovu požádat, abyste pečlivě hlídali, 
co se z vaší domácnosti do kanalizace dostává a pomohli tak svým 
přístupem k odstranění zmíněných problémů. Pro ilustraci si může-
te prohlédnout, co je nutné z čerpadla odstranit, aby bylo funkční. 

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

Vysvěcení kostela v Přibyslavicích 
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Klub labužnických pohodářů Vás zve
KAM ZA KOZLEM? 
NO PŘECE DO PŘIBYSLAVIC „POD LÍPU“!
Provozní doba: středa, pátek, sobota a neděle od 18°hod
Pořádáme plesy, firemní večírky, svatby a narozeninové oslavy.

I nadále provozujeme „NONSTOP PIVNÍ POHOTOVOST“, 
kterou si naši zákazníci velmi oblíbili. 
Můžete u nás zakoupit sudové pivo Kozel 11°. 
Tel.: 728541794 a 721112723

28.9.2018 u nás byla ochutnávka nakládaných hermelínů, 
za přípravu patří poděkování p.Rejnkové.

Připravované akce:
Říjen - ochutnávka klobás 
Listopad - ochutnávka gulášů 
Domácí uzené necháváme na Vánoce.
Těšíme se na Vaši návštěvu!

CVIČENÍ ŽEN A DÍVEK
Vždy v úterý v prostorách místní školy od 18:00 Pilátes a od 19:00 Aerobní a silové cvičení. 

Přijďte si protáhnout své tělo, načerpat energii a odreagovat se.
Zve TJ Sokol Vlkaneč. 

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ NA LISTOPAD 2018 - LEDEN 2019
1. 11. Průvod strašidelných světýlek ve Vlkanči, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč

1. 12. Slavnostní rozsvícení vánočního stromu v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

2. 12. Slavnostní rozsvícení vánočního stromu ve Vlkanči, pořádá Obecní úřad Vlkaneč

Vánoční besídka v sále ve Vlkanči, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč

22. 12. Předvánoční procházka, pořádá SDH Kozohlody 

25. 12. Tradiční vánoční zábava v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč, hraje skupina 
Punc.

31. 12. Silvestrovské posezení v Obecním domě v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

19. 1. Myslivecký ples v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá MS Diana Vlkaneč

Bližší upřesnění jednotlivých akcí bude provedeno na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách 
a v neposlední řadě i na internetových stránkách obce.


